

Sunshine Childcare Center

阳光幼儿园

T/P Mix Class June Newsletter

学步学前班混合班六月份学习纲要

Dear Parents,

We learned three themes in June: Moon, Stars & Sun and Summer.

In the "Moon, Stars and Sun" theme, we explored planets in our solar system including the Moon and the Sun. The children learn how they were able to live on this planet and how the Moon changes every night to the different shapes such as the crescent Moon over the global calendar. We showed the children pictures of the Earth, the Sun and the Moon, and discussed the shapes and colors in each of the planets we visited. We also talked about the way astronauts fly into space and how they survived each time while visiting outer space. The class asked very interesting questions about the kind of clothes astronauts wear, what they eat and how they sleep. We used flashcards to explore the respective aspects as an astronaut.

Summer is one of the most beloved seasons for children. As summer is approaching, we talked about the weather in the summer and its different attire, activities, safety, plants and seasonal foods. At the same time, we talked about Fathers' Day and all the children shared about their father's uniqueness and created a card to celebrate that special day.

We have been enjoying fun times with the children and hope to continue this joy to learn about insects and marine life next month.

本月词汇 (Vocabulary):

tài yáng 太 阳 Sun	yuán xíng 圆 形 Circle	huáng sè 黄 色 Yellow	Zǎo shang 早 上 Morning	wǎn shàng 晚 上 Evening	yuè liàng 月 亮 Moon	
xīng xīng 星 星 Star	Dà 大 Big	Yuè qiú 月 球 Moon	yán shí 岩 石 Rocks	bà ba 爸 爸 Daddy	Shù 树 Tree	xī guā 西 瓜 Watermelon
xià tiān 夏 天 Summer	yán rè 炎 热 Hot	duǎn kù 短 裤 Shorts	diào yú 钓 鱼 Fishing	yóu yǒng 游 泳 Swimming	bīng qí lín 冰 淇 淋 Ice cream	

At School

Some of the learning activities included:

- Creating moon phases, sky painting, moon rocks, sun painting and sun in moon and sun theme.
- Creating a fan, sun flower, watermelon, pop ice cream and a card for daddy in the summer theme.
- Reading many books and stories about the moon, star, sun and summer.
- Singing songs about the moon, star, sun and summer.

At Home

- Observe stars and moon at night with your child.
- Observe any summer activity such as boating, fishing or taking a bike ride.
- Go to the beach with your child.

Classroom Teaching Team: Sophia / Su / Qing

亲爱的家长们：

我们在这个月学习的内容有：“月亮和星星”，“太阳”和“夏天”三个主题。

在“月亮和星星”和“太阳”的主题里，我们主要学习了行星，太阳和月亮，通过图片的展示，让孩子们认识行星，太阳和月亮。孩子们知道了地球是我们生活的地方，以及月亮会随着时间的改变，而变换它们的形状等知识。同时我们还介绍了宇航员，图片展示了宇航员在月球上衣吃住行的情况。航天飞机是另一个令孩子们非常感兴趣的主体，他们知道宇航员通过乘坐航天飞机到达月球。

在“夏天”这一主题里，我们通过阅读故事书了解夏天的气候、衣着、活动、植物和食物。同时，我们还介绍了父亲节，孩子们各自分享了他们与爸爸之间的趣事，并且做了一个卡片送给爸爸。

夏天到了，让我们一起享受夏天带来的欢乐。下个月我们将学习关于昆虫，海洋动物的新课题。

在学校：

主要活动包括：

- 在月亮和太阳这一主题里，孩子们制作了月亮图像，太空涂色画，太阳油画和太阳。
- 在夏天这一主题里，孩子们制作了扇子，太阳花，冰淇淋和父亲节的卡片。
- 读有关月亮，星星，太阳和夏天的故事。
- 唱有关月亮，星星，太阳和夏天的儿歌。

在家里：

- 与孩子一起夜观星空。
- 观察和参与任何一种夏天的活动，例如划船，钓鱼和骑自行车。
- 带你的孩子到沙滩。

苹果班全体老师：Sophia / Qing